
      Protokół z XLIX Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 27 września 2018 r. godz. 18
00 

 

Porządek obrad XLIX Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-10.7123.655.2018.BS 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie  

z pismem ML-10.7123.656.2018.MM 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  

z pismem ML-10.7123.702.2018.BS 

4.4 uzupełnienia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2018 

4.5 wniosku o realizację drogi KDD 2 zgodnie z Miejscowym Planem Zagospodarowania 

Przestrzennego obszaru „Kantorowice – Niebyła” 

4.6 montażu progów zwalniających na ul. Kantorowickiej 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 15 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XLIX Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 

 

Przewodniczący poinformował zebranych, że w związku z prośbami radnych pkt 4.6 zostanie 

rozpatrzony w pierwszej kolejności  
 

ad.4.6.  montażu progów zwalniających na ul. Kantorowickiej 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu.  

Głos w tym punkcie zabrali: p. G. Rojewski, p. A. Dziedzic, p. W. Wojnarski, p. A. Michalczyk. 

Przewodniczący poinformował zebranych, że w sprawie montażu progów zwalniających  



na ul. Kantorowickiej wpłynęły pisma mieszkańców ulicy Kantorowickiej ze zgodą na montaż 

progów zwalniających, które będą przedmiotem obrad Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa 

Publicznego  Rady Dzielnicy XVII zwołanej na dzień 03.10.2018r.  

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie montażu progów zwalniających na  

ul. Kantorowickiej w głosowaniu: za – 15, przeciw – 1, wstrzymało się – 0 

 

Na sesje przybyli mieszkańcy ulicy Kantorowickiej 
 

ad.4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-10.7123.655.2018.BS  

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-10.7123.655.2018.BS 

 

ad.4.2.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie  

z pismem ML-10.7123.656.2018.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

10.7123.656.2018.MM 

 

ad.4.3.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  

z pismem ML-10.7123.702.2018.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-10.7123.702.2018.BS 
 

ad.4.4.  uzupełnienia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2018 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  

Pan A. Zdziebko poinformował o potrzebie remontu pętli autobusowej przy ul. Architektów 

Pan W. Wojnarski poinformował o potrzebie remontu pętli autobusowej w os. Zesławice 

Pan J. Kawa poinformował, że sprawy te zostaną zgłoszona Inspektorowi ZIKiTu 

Następnie głos zabrali: p. A. Dziedzic, p. W. Wojnarski, p. A. Zdziebko, p. G. Rojewski 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie uzupełnienia zakresu 

rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” w roku 2018 

 

ad.4.5.  wniosku o realizację drogi KDD 2 zgodnie z Miejscowym Planem Zagospodarowania 

Przestrzennego obszaru „Kantorowice – Niebyła” 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  

Głos w tym punkcie zabrali p. W. Wojnarski, p. A. Adamczyk, p. St. Madej 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wniosku o realizację drogi 

KDD 2 zgodnie z Miejscowym Planem Zagospodarowania Przestrzennego obszaru „Kantorowice – 

Niebyła” 
 

ad.5. Interpelacje i zapytania 

Brak 
 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Przewodniczący poinformował zebranych, że Rada Miasta Krakowa ustaliła termin wyborów do Rad 

Dzielnic Krakowa na dzień 2 grudnia 2018r., następnie odczytał harmonogram terminów 

wyborczych. 

Przewodniczący odczytał maila od. P. Ł. Wantucha w sprawie wsparcia akcji „Plastikowa Butelka 

Zwrotna w przedszkolach” 



Pan W. Wojnarski zaprosił zebranych na imprezę otwarcia Ośrodka Kultury w Kantorowicach na 

dzień 14 października 2018r. 

Pani K. Frankiewicz, w imieniu Dyrektora Szkoły Podstawowej 78,  zaprosiła zebranych na 50-lecie 

Szkoły na dzień 19 października 2018r. 

Pan J. Wójcik poinformował zebranych, że realizacja budowy ogródka jordanowskiego  

w os. Lubocza zbliża się do fazy końcowej. 

 

Następnie głos zabrał przybyły na sesje mieszkaniec zgłaszając interwencję w sprawie zalewania jego 

posesji przy ul. Kantorowickiej przez dewelopera. Pan W. Wojnarski poinformował mieszkańca, że 

poruszony problem należy zgłosić do Wydziału Kształtowania Środowiska 

 

Następnie Przewodniczący odczytał terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII w miesiącu 

październiku 2018: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 01 i 15.10.2018r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 03 i 17.10.2018r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 08.10.2018r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 18.10.2018r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

10.10.2018r. 

18.10.2018r. 

01.10.2018r 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

15 listopada 2018r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1855 zamknął posiedzenie XLIX Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


